
Zápis z jednání Kontrolní a revizní komise č.2/2024 ze dne 4.3.2024 
 
Zúčastnění : Ivana Vošahlíková, Marián Broda 
 
Program : Reakce kontrolní a revizní komise (dále jen "KRK") na Vyjádření výkonného výboru 
(dále jen "VV") ze dne 29.1.2024 a požadavky na VV 
 
Místo : online jednání WhatsApp 
 
 
Reakce KRK na Vyjádření VV ze dne 29.1.2024 
 

1.  Seznam členů KAČR 
 
Seznam nám přišel téměř okamžitě po požadavku KRK. Děkujeme. 
 

2. Účetnictví a výjezd reprezentace JOAWC 
 
KRK děkuje za doplnění informací, Po předání kompletního účetnictví za rok 2023 bude 
dokončena kontrola výjezdu JOAWC 2023. 
  
KRK jednohlasně schválila, že kontrolu účetnictví let 2021 a 2022 nebude již provádět, a to 
hned z několika důvodů. 

1. Nebylo za m možné dokončit kontrolu účetnictví za rok 2023, podklady, které byly 
předloženy ke kontrole v průběhu roku, byly ve špatném stavu.  

2. Pro rok 2022 byl proveden audit za 85 s Kč, není důvod provádět další kontrolu. 
3. Kontrola za rok 2021 a 2022 byla provedena bývalou členkou KRK Janou Urbanovou, 

která předala podklady současné předsedkyni klubu Karin Divišové a upozornila na to 
již na schůzi klubu konané 5. listopadu 2023 (viz zápis, který stále nebyl zveřejněn). 

 
3.  Kritéria kvalifikace MČR 

 
Budeme čekat na výsledek. Připomínáme problema ku: 
Dle našeho názoru není správné, že je účast na kvalifikačních závodech podmíněna členstvím 
v Klubu agility ČR. Pokud kritérium nebude přehodnoceno, pak navrhujeme změnu názvu akce 
na Mistrovství Klubu agility ČR, neboť se nemohou účastnit demokra cky všichni s trvalým 
pobytem v ČR nebo s českým občanství, kteří mají řádně vystavený VP Klubem agility ČR, jedná 
se jen o klubovou akci. 
 

4.  Webové stránky KAČR 
 
Formát webových stránek se změnil. KRK stále doporučuje v sekci Aktuality evidovat nové 
příspěvky v jednotlivých sekcích. 
 
 



Požadavky na VV 
 

1. Spolkový rejstřík 

KRK upozorňuje a žádá opravu zveřejněných kontaktů Klubu agility z.s. ve spolkovém rejstříku. 
Bývalá členka KRK Klubu agility ČR stále figuruje v obchodním rejstříku. KRK žádá VV o zjednání 
nápravy v co nejkratším termínu. 

2. Problema ka sponzorování Klubu agility z.s. 
 

V loňském roce proběhlo další snížení podpory od generálního sponzora klubu. Žádáme 
Výkonný výbor k předání podkladů, které se týkají přerozdělování a vyúčtování sponzorských 
darů. Požadujeme inventární soupis reklamního plnění, tedy co bylo, na jaký závod určeno, 
v jaké hodnotě a co bylo opravdu fyzicky předáno. 
 

3. Kontrola údajů uvedených na internetových stránkách „KACR.INFO" 
 

Při namátkové kontrole systému KACR.INFO KRK zjis l několik případů, týkajících se registrací 
psů a žádos  o nový výkonnostní průkaz.  

 Více VP u jednoho psa Anety Indrákové  

 
 

 2x VP u jednoho psa Lucie Krejčí  

 
Ve jméně je použitý pokaždé jiný apostrof 
' binární hodnota 39 
’ binární hodnota 226  



 Registrace jednoho psa vícekrát 

 
Tyto problémy byly v minulos  řešeny. Bylo by dobré se vrá t k odstraňování 
těchto nedostatků 
 

4. Soutěžní řád agility 
 

Kontrolní a revizní komise v soutěžním řádu zaznamenala některé nejasnos : 

 V bodě 4.1.2.3. je seznam snížených překážek pro para agility, ale chybí velikostní 
kategorie I  

 V řádu je informace, že rozhodčí se může přihlásit na libovolný závod a musí být přijat. 
Bod, který zajišťuje, že v případě, že delegovaný rozhodčí může pískat jen omezený 
počet závodníků, se takový závodník do toho součtu nepočítá. Jak je v tomto případě 
zajištěno, aby počet závodníků souhlasil s počtem nahlášeným například na Krajské 
hygienické stanici?  
 

5. Upozornění na asynchronní data v zápise 
 

V zápise „Zápis z jednání Výkonného výboru Klubu agility ČR 11. 12. 2023“ je uveden bod III. 
Usnesení Per Rollam k datu 11. 12. 2023, kde jsou dva body ze 14. 12. 2023. Jak je možné 
zařadit na schůzi Výkonného výboru a schválit dokument, který v té době neexistoval? 

 

 



 

6. Transparentnost u výběrového řízení na JOAWC  
 

Nebyly dosud zveřejněny všechny nabídky, které byly podány do výběrového řízení 
na manažera JOAWC. Ve vítězné nabídce evidujeme výběr místa soustředění bez výběrového 
řízení. K problema ce trenéra reprezentace se vyjádřil předseda KRK již na chůzi klubu konané 
5. listopadu 2023. Byli osloveni někteří z reprezentantů a  byli ochotni vzít roli trenéra 
dokonce bez finanční náhrady. Zintenzivnil by se i trénink, protože by vzniklo více tréninkových 
skupin. Reakce z vaší strany byla, že již něco podobného připravujete a výsledek je jeden 
trenér, bez výběrového řízení, za m s neuveřejněnou finanční náhradou, který má odtrénovat 
za 2 dny 32 účastníků. 

 

7. Problema ka neoficiálního závodu 
 

Dne 2.3.2024 byl na KAČR uveden jen jeden závod a to „Studenec u Trutnova - OPSION 091“. Ovšem 
všimli jsme si, že v tento den se běhal i závod „Trénink závodní atmosféry“. Ten je sice na stránkách FB 
deklarován jako trénink, bohužel v propozicích je psán jako závod se všemi náležitostmi, jaké závod má. 
KRK je přesvědčen, že se jedná o neoficiální závod. KRK má k dispozici zveřejněné propozice onoho 
závodu. 

Přikládáme výpis z propozic: 

 

Tyto závody posuzoval rozhodčí s licencí Klubu agility ČR. Dle článku  8 bodu 8.1  Řádu rozhodčích Klubu 
agility  zveřejněném na webu Klubu agility může rozhodčí posuzovat pouze takové závody, na které byl 
delegován. Dle téhož článku, bodu 8.2 jsou rozhodčí (včetně pomocných rozhodčích a video rozhodčích) 
pro závody agility přádané na území České republiky delegování Výkonným výborem KAČR.  

KRK požaduje informaci, zda Klub agility ČR delegoval na tuto akci rozhodčího s licencí Klubu agility ČR, 
nebo zda došlo k pochybení a porušení řádu. Pokud ano, jak bude dále v tomto i dalších takových 
případech toto pochybení řešeno. Pokud je takový formát závodu v pořádku a není v rozporu s Řádem 
rozhodčích Klubu agility ČR, žádáme potvrzení a vyjádření VV 

 

Se všemi projednávanými body souhlasili všichni členové kontrolní komise. 


